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Concept verslag vergadering van de auditcommissie van 4 juni 2019 om 20:00 uur 

Aanwezig 

Commissieleden: de heren Harder en Groen, mevrouw Faas. 

College: Wethouder Heijink 

Ambtelijke ondersteuning: de heer Goossens 

Griffie: mevrouw Hageman 

De heer F. Bosma (Bakertilly) 

 

1. Opening en berichten van verhindering 

De voorzitter opent de vergadering en heet de accountant de heer Bosma welkom. 

Er zijn geen berichten van verhinderingen 

 

2. Mededelingen voorzitter en leden van de commissie 

Er zijn geen mededelingen 

 

3. Vaststellen van de agenda 

De agenda wordt conform vastgesteld 

 

4. Toelichting door de accountant op de Accountantscontrole 2018 

De accountant geeft een toelichting op het accountantsverslag: 

 

De gemeente Bloemendaal kan een goedkeurende controleverklaring voor 

rechtmatigheid en getrouwheid tegemoet zien 

De belangrijkste aandachtspunten 

- Er is sprake van een onrechtmatige aanbesteding van € 163.000 inzake de 
werkzaamheden uitgevoerd door Pekflex. Deze kosten hebben alleen betrekking op 2018. 

- De onzekerheid inzake Jeugdwet en Wmo nieuw als gevolg van het ontbreken van 

productieverantwoordingen voorzien van een controleverklaring bedraagt € 902.000. 
- De kostenoverschrijding van ca. € 1.000.000,-- en verdere kosten stijgingen in het 

Sociaal Domein zijn reden voor zorg. 

- De algemene financiële positie is redelijk. Het resultaat is € 400.000,-- negatief. Er 

wordt ingeteerd op het eigen vermogen. Het ontbreken van grondexploitaties bemoeilijk 

het genereren van middelen. Een eenmalige opbrengst van de verkoop van de Eneco 

aandelen zal gebruikt kunnen worden om een deel van de investeringen te kunnen 

financieren. 

Alle investeringen moeten geleend worden. Door het bijstellen van het ambitieniveau 

zou het aantal leningen beperkt kunnen worden. 

- De monitoring van de informatievoorziening van het IASZ moet verbeterd worden. De 

rapportage vanuit het IASZ zullen in de toekomst betere prognoses voor het gehele jaar 

moeten bevatten 

 

De getekende versie van het accountant zal zo spoedig mogelijk toegezonden worden. 

 

De commissieleden geven een reactie en stellen diverse vragen o.a over, de verstrekte 

subsidies, oninbare debiteuren van ca. € 200.000, de onzekere situatie van de uitvoering 
van de Jeugdwet, de Wet Normering Topfuncties en de Kerntakendiscussie. 

De accountant geeft aan dat het subsidie proces door de Raad vastgesteld is. Te zijner tijd 

zou er een vereenvoudiging van de verordening tot mogelijk behoren. 

Wat betreft de onzekerheden in de Jeugdwet, Pgb en Wmo is men afhankelijk van de 

controle verklaringen die afgegeven worden door die instellingen. 
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5. Terugblik/evaluatie samenwerking accountant 

De samenwerking tussen het team van de accountant en de organisatie wordt door beide 

partijen als prettig en constructief ervaren. 

De commissieleden stellen de accountant vragen tbv het agendapunt 9 aanbesteding 

accountant. De accountant geeft aan dat in de huidige markt de grote kantoren zich terug 

trekken uit de markt van de controles bij de gemeenten. De middelgrote kantoren zullen al 

naar gelang het plan van eisen inschrijven. De accountant wijst er op dat in het jaar 2021, 

het College verantwoordelijk zal zijn voor de rechtmatigheidscontrole. 

 

Onder dankzegging voor zijn aanwezigheid verlaat de account de vergadering’ 
 

 

6. Vaststellen van het verslag van 8 januari 2019 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

7. Substantiële uitgaven (vast agendapunt bij de commissie bestuur en middelen) 

De commissie komt tot de conclusie dat het niet zo zeer gaat om de hoogte van de te 

melden substantiële uitgaven, maar bij welke incidenten deze kosten gemaakt zijn (bijv: 

stormschade, onverwachte noodsituaties, gladheidbestrijding etc.) 

 

8. Stand van zaken uitvoering Auditplan WMO Jeugd 

Wmo is redelijk conform de verordening. Jeugd is niet altijd aantoonbaar conform de 

verordening 

 

9. Programma van Eisen aanbesteding accountant 

Het concept Programma van Eisen wordt doorgenomen. De stukken voor de aanbesteding 

zijn nog niet volledig. Een extra vergadering van de auditcommissie wordt gepland op 

24 juni om de aanbestedingsprocedure te bespreken. 

 

10. Bespreken behandeling van de Kadernota/financieel perspectief 

Het College zal de Motie Kerntakendiscussie uitvoeren. 

De beeldvormende avond over de Jaarrekening 2018, wordt als positief ervaren. 

De commissie concludeert dat het voor een aantal raadsleden niet zonneklaar is vast te 

stellen of de doelen die gesteld zijn in de Begroting ook daadwerkelijk behaald zijn. De 

commissie vraagt zich af of het zou helpen een informatieavond te organiseren. Een avond 

met de account en/of de financiële experts zou de raad kunnen helpen haar financiële 

kennis en expertise te vergroten. 

 

11. Wat verder ter tafel komt 

De griffie wordt gevraagd bij de raadsleden en duo-commissieleden te informeren hoe 

groot de behoefte is aan zo een avond. 

 

12. Sluiting 

Om 22:22 uur dankt de voorzitter de aanwezigen voor hun bijdragen en sluit de 

vergadering. 


